
Flytebrygge situasjon for stedlig og fremmedflåten i våre fiskerihavner i Nordkapp. 
 
Årsmøtet i Nordkapp fiskarlag er svært glad for de etableringer av dagens flytebrygger i fiskeværene 
og i Honningsvåg havn. 
 
Men det synes å være på sin plass å bemerke at her er vesentlige forbedringspotensialer når det 
gjelder ettersyn, vedlikehold og system over hver enkel bås/ strømuttak på hvem som disponerer/ 
leier hva på de respektive flytebrygge anleggene. 
 
Årsmøte ber også om at aktive fiskere registrert i offentlig fiskerimanntall, samt fiskeriregistrerte 
fartøy blir prioritert i tildelinger av plass på flytebryggeanleggene.  
 
Årsmøte vil også påpeke at her er behov for utvidelse av kapasitet i utover dagens etableringer i alle 
områder. 
 
Årsmøte i Nordkapp fiskarlag v/styret ønsker å komme i dialog med Nordkapp havn KF slik at man i 
fellesskap søker å løse dagens utfordringer, men også for å kunne bidra til en god og fremtidsrettet 
utvikling for alle våre fiskerihavner i Nordkapp. 
 
Årsmøte formoder at dette også vil være av lokalpolitisk interesse av å bidra til positiv utvikling av 
våre fiskerihavner. 
 
Årsmøte ber styre om å oppnevne en arbeidsgruppe som jobber oppimot gjeldende myndigheter 
med overnevnte formål.   
 
 
Tillegsvedtak 
 
Årsmøtet registrerer at det foreligger planer til å regulere deler av indre havn i Honningsvåg til 
leilighetsformål.  Dette stiller Årsmøtet i Nordkapp Fiskarlag seg negativ til, da det tenkte området er 
det siste området i havna som kan tenkes brukt til fiskeriformål som f.eks liggekai. 
 


